
SE-PO.0063-5-13/07

P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 10 grudnia  2007 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - obecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - obecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - obecny
5. Andrzej Mentel - obecny
6. Hanna Szotowska - obecna
7. Andrzej Świątek - obecny
8. Danuta Walczak - obecna
9. Teresa Kosmala - obecna

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta, Teresa Banaś – Dyrektor MOPS, Krzysztof Ungier 
– mieszkaniec.

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca 

Porządek posiedzenia:

1. Omówienie skargi Pana Krzysztofa Ungiera.
2. Omówienie projektu budżetu Miasta na 2008 r.
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Ad. 1 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Otwieram posiedzenie Komisji.

Krzysztof Ungier                             -                             mieszkaniec  

- Omawia złożoną skargę.

Teresa Banaś          -         Dyrektor MOPS

- Odnosi się do wypowiedzi Pana Krzysztofa Ungiera.
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W dyskusji wzięli udział następujący członkowie Komisji:

1. Marian Kita
2. Marek Rajca
3. Andrzej Świątek
4. Danuta Walczak
5. Teresa Kosmala
6. Hanna Szotowska
7. Czesław Badura

Odpowiedzi udzielili:

     1.    Krzysztof Ungier - mieszkaniec
     2.    Teresa Banaś - Dyrektor MOPS

Radna Teresa Kosmala odczytuje propozycję wniosku.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z członków Komisji jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Teresę Kosmalę o treści: 
„Komisja wnioskuje o przedłożenie przez MOPS informacji  – danych statystycznych 
dotyczących okresu początek 2002 roku do marca 2004 roku: liczba podopiecznych 
MOPS-u, którzy w tym okresie uzyskali uprawnienia do pobierania  renty socjalnej oraz  
ile z tych osób uzyskało, na wniosek złożony w tym samym czasie, prawo do zasiłku  
pielęgnacyjnego”.

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania wniosku o ww. treści.

GŁOSOWANIE

5   głosów za 
0   głosów przeciw
3    głosy wstrzymujące  się

Cd. dyskusji:

1. Marek Rajca
2. Teresa Kosmala
3. Krzysztof Ungier - mieszkaniec

Przewodniczący  Komisji  odroczył  wydanie  opinii  w  sprawie  skargi  Krzysztofa  Ungiera  na 
posiedzenie Komisji w styczniu 2008 r., po uzyskaniu informacji, o których mowa we wniosku Komisji.
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Ad. 2 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt budżetu Miasta Czeladź na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala
2. Czesław Badura
3. Danuta Walczak
4. Andrzej Świątek

Odpowiedzi udzielili:

1. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2. Teresa Banaś - Dyrektor MOPS

Radny Marian Kita przedstawia propozycję wniosku.

Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek ustosunkowała się do wniosku.

W dyskusji udział wzięli:

1. Hanna Szotowska
2. Marian Kita
3. Danuta Walczak
4. Teresa Kosmala
5. Andrzej Świątek

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto  z  członków  Komisji  jest  za  wnioskiem zgłoszonym  przez  radnego  Mariana  Kitę  o  treści: 
„Komisja wnioskuje o zakup sprzętu medycznego z budżetu 2008 dla szpitala powiatowego 
w wysokości 220.000 zł:
1. aparat do znieczuleń – 140.000 zł
2. aparatura do rehabilitacji – 80.000 zł
z zaproponowanych środków na dodatki mieszkaniowe w dz. 852”.

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania wniosku o ww. treści.
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GŁOSOWANIE

8   głosów za 
0   głosów przeciw
0    głosów wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z członków Komisji jest za przyjęciem projektu budżetu miasta Czeladź na 2008 rok?

GŁOSOWANIE

6   głosów za 
0   głosów przeciw
2    głosy wstrzymujące się

Ad. 3 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- W proponowanym porządku obrad mamy projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani 
Marianny  Banaś z  dnia  24  sierpnia  2007r.  na  niewłaściwy  podział  przez  Miejski  Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Czeladzi środków finansowych na pomoc społeczną. 

Teresa Banaś                    -               Dyrektor MOPS  

- Odnosi się do skargi.

W dyskusji udział wzięli:

1. Marian Kita
2. Czesław Badura
3. Andrzej Mentel
4. Teresa Kosmala
5. Andrzej Świątek

Odpowiedzi udzieliła:

Teresa Banaś - Dyrektor MOPS
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Ad. 4 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Jeśli nie ma innych spraw zamykam posiedzenie Komisji.

Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                  Marek Rajca

Protokołowała:
 Elżbieta Augustyniak
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